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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Heléne Fritzon (S)

2017/18:729 Regeringens åtgärder mot månggifte

Månggifte, eller tvegifte, är sedan länge förbjudet i Sverige. Förbudet är ett 
viktigt ställningstagande för jämlikhet och jämställdhet men omfattar i dag inte 
de äktenskap som ingåtts i andra länder. Moderaterna och Alliansen har varit 
tydliga med att vi vill se en lagändring där det råder nolltolerans mot månggifte 
och där inte heller polygama äktenskap som ingåtts utomlands erkänns i 
Sverige.

I stället för att direkt vidta åtgärder gav regeringen i höstas Skatteverket i 
uppdrag att analysera förekomsten av månggifte i folkbokföringen. I sin 
granskning konstaterar Skatteverket att det i dag finns 152 män och 155 
kvinnor som är bosatta i Sverige och är del av ett månggifte. 

Det är oacceptabelt att det är över 300 personer i Sverige som är gifta med flera 
personer. Det är också viktigt att komma ihåg att detta endast är människor som 
är folkbokförda i Sverige och att granskningen inte omfattar personer där någon 
part bor utomlands. 

Mot bakgrund av detta är det glädjande att regeringen nu har ändrat ståndpunkt 
i frågan och meddelat att man kommer att tillsätta en utredning för att hindra att 
utländska månggiften erkänns i Sverige. 

Eftersom det är angeläget att en lagändring snabbt kommer på plats vill jag 
fråga statsrådet Heléne Fritzon:

 

När beräknar statsrådet att ovannämnda utredning kommer att presenteras?

………………………………………

Marta Obminska (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-07
Besvaras senast
2018-02-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


